

PSK Kupla ry Hallituksen kokous 16/2020

Aika: 2.9.2020 18-19.30

Paikka: ZOOM

- Paikalla:
 - Anna Ylinen (puheenjohtaja)
 - Marianne Honkasaari (sihteeri)
 - Eero Pollock
 - Heikki Pulkkinen
 - Aino Hautala
- Poissa:
 - Emmi Kosomaa
 - Totti Nurmi

Pöytäkirja

1. Kokouksen avaaminen

Päätös: Anna Ylinen toimi kokouksen puheenjohtajana avaten kokouksen kello 18:15.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Päätös: Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Työjärjestyksen hyväksyminen

Päätös: Hyväksyttiin kokouksen esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.

4. Ilmoitusasiat

- 4.1. Uudet fuksit ovat saapuneet.
- 4.2. Kauhean hämmentyneitä katseita.

5. Yleiset asiat

- 5.1. Paitatilaus on saapunut.

6. Jäsenasiat

- 6.1. Päätös: Hyväksyttiin seuraavat uudet jäsenet:
Monica Celeste (varsinainen jäsen)
- 6.2. Päätös: Hyväksytään Liisa Itkosen eropyyntö kuplan jäsenyydestä
- 6.3. Jäsenrekisteri
 - 6.3.1. Olli Jarva on työstämässä uutta jäsenrekisteriä, jossa omaan profiliin voisi lisätä kaikenlaisia tietoja, esimerkiksi omat pullot yms. Tietosuoja-asiat täytyy selvittää.



Muutenkin täytyy käydä toiminnallisuudet läpi ja miettiä mahdollinen käyttöönotto, kun aika on kypsä.

7. Talousasiat

7.1. Hyväksyttävät laskut:

- Woikoski, kaasuja, 715,31 €
- Sukeltajaliitto, LSJK:n kurssimateriaalit, 252€
- Ab Sea & Subsea Oy, Kammion kompuran uusi lisäfiltteri, 2235€

Päätös: Hyväksyttiin laskut

7.2. Budjettikatsaus

- Ei ole vielä.

7.3. Kaasulaskutus on taas tehty, joten kaasutilillä on rahaa.

7.4. Holvi ei tarjoa enää palveluja yhdistykselle, jotka eivät ole jo heidän asiakkaitaan. Täytyy tutkia muita vaihtoehtoja.

7.4.1. Heikki pyytää tarjouksen Netvisorilta.

7.5. Rahiksen syksy, onko löytynyt rahastonhoitajaa ensi vuodelle joka voisi aloittaa jo nyt syksyllä?

7.5.1. Jatketaan vielä aktiivisesti uuden rahastonhoitajan etsimistä.

7.6. Onko vuokralaitteet laskutettu?

7.6.1. Ei tietoa.

7.7. Suuntoyhteistyö?

7.8. Kausikortit?

8. Sukellusasiat

8.1. Jäsenmaksujen karhukirjeet

8.1.1. Paljon karhuttavaa. Muutakin kuin jäsenmaksuja.

8.2. Biosukeltajien kanssa oli yhteisleiri Söderskärissä 28.-30.8. Leiri oli mukava, tosin lauantaina tuuli kuin Utössä ja teltat kaatuilivat. Saatiin käyttää luotsiasemaa, koska biosukeltajilla oli suhteita Birdlifeen ja tehtiin viikonloppuna sinisimpukoiden kartoitusta (haahkojen ravintoa). Suunniteltiin ensi kesäksi yhteistä päiväretkeä esim. Länsi-Tontulle. Ja talvella biosukeltajat voisivat järjestää meille maksusta jonkin luentosarjan lajien tunnistuksesta.

9. Koulutusasiat



9.1. Kipparikoulutus

9.1.1. Vastuukipparien ja muiden aktiivisten kipparien kanssa on tehty melko yksityiskohtaista taitolistaa asioista, jotka Kuplan kipparin on hyvä osata. Kippariluokkia on jatkossakin kaksi, ja näille on omat listat.

9.1.2. Vastuukipparien nimittäminen voisi olla osana toimarihakua vuodenvaihteessa. Tätä pohditaan kipparien kanssa.

9.1.3. Voitaisiin järjestää myös kipparien saunailta, sille vaikuttaa olevan kysyntää.

9.2. M1-kurssi

- Outi ja Pekka on kurssilla.
- Eka etäteoria torstaina.
- Kurssi päättyy lokakuussa

9.3. LSJK

Kurssi käynnissä, 4 osallistujaa + muutama rästijä. Mikko Koskinen vastuukouluttajana.

9.4. Muut kurssit

9.4.1. Tech Skills -kurssi on vielä käynnissä

9.4.2. Rescue diver mahdollisesti tulossa syksyllä. Maija suunnittelee.

9.4.3. Gas Blender tulee loppuvuodesta.

10. Uppopalloasiat

10.1. Vuorojen varaaminen elokuulle. Laskutuksesta vastaava henkilö on lomalla, joten vielä ei saatu sovittua, saadaanko kevään vuoroista palautuksia/käyttää muihin vuoroihin.

10.1.1. Ei ole vielä selvinnyt.

10.2. Tiedoksi: Ollaan ilmoittamassa Kupla sarjaan taas tänä vuonna, saatiin taas divarijoukkue pystyyn.

11. Veneasiat, Kalusto- ja kammioasiat



- 11.1. Hapenantolaitteet, tästä oli puhe alkuvuodesta, pitikö tarkistaa jotain? ja jos niin tarkastettiin? esim tarviiko huoltoa ja oliko meillä näitä riittävästi ja riittävän kokoisia.
- 11.1.1. Outi ja Tommi ovat luvanneet kartoittaa nykyisten kunnon. Ero selvittää tilanteen.
- 11.2. Miten muut EA-välineet?
- 11.2.1. Kammion välineet hyvässä kunnossa
- 11.2.2. Leirivälineissä parantamisen varaa. Ero selvittelee Outilta, koska Outilla oli tähänkin ollut ideoita.
- 11.3. Irmelin akku
Ei ole priorisoitu moottorin pamahtamisen takia. Täytyisi kuitenkin vaihtaa, vanha ei ole hyvä. Katsotaan kuitenkin tilanne moottorin korjaamisen ja myyntipohdintojen jälkeen.
- 11.4. Irmelin moottori
Irmelin moottoriin on syöpynyt reikä pakokaasujen mittauksen reiän ja sen tulpan ympärille. Kai Vormo on ottanut yhteyttä Suzukiin, jos reikä saataisiin Suzukin piikkiin, valmistaja vika kuitenkin.
Vastaavaa osaa on löytynyt moottoripurkaamoista. Vaihdetaan mahdollisesti koko osa jos Suzukin kanssa ei etene. Työ tehdään tai teetetään riippuen Irmelin myyntistrategiasta.
- 11.5. Veneiden myynti ja hankinta
- 11.5.1. Myydäänkö Irmeli ja ostetaan paremmin sukellettava tilalle? Myydäänkö Hinkki ja ostetaan Hinkki 2.0 tilalle jollain aikajänteellä? Näitä täytyy suunnitella yhdessä.
- 11.5.2. Syyskuun loppuun venekokous. Ero hoitaa. Täytyy kartoittaa ennakkoon vaihtoehtoja ja varmistaa ainakin venevastaavien pääsy paikalle.
- 11.6. Matkakompuran bensamoottori

Kompura toimii nyt. Kannen tiiviste vaihdettu korjaamon toimesta. Sisuskalut näytti kuulemma hyvältä. Kone käy hyvin, mutta käynnistys lyö välillä takaisin sormille. Käynnistyspuola vaihdettiin, mutta se ei korjannut ongelmaa. Tutkitaan jatkotoimenpiteitä.
- 11.7. Tupla vuokrasetit
Pekka Huhdan ja Pasi Reiston ylimääräisistä varusteista Kuplalle vuokratuplasetti. Tekemistä vaille valmis edelleen.
Ero lähtee edistämään asiaa. Tarvitsee ostaa mahdollisesti jotain letkuja kuplan piikkiin.
Budjetoidaan myöhemmin.
- 11.8. Hinkin potkuri vääntynyt Utössä -tilanne
Hinkin potkuri on laitettu vakuutukseen ja hakemus on hyväksytty. Uusi on paikallaan ja toimii. Hinkin perään tehty vauriot korjataan syksyllä ja laitetaan samaan korvaushakemukseen.
- 11.9. Hinkin starttimoottori hajosi Hangossa. Uusi saatiin korjattua tilalle ilman kustannuksia.
- 11.10. Iltakeikalla Hinkin dieselpumppu pamahti. Syy tuntematon. Henri Pitkänen isänsä kanssa vaihtoi uuden pumpun Biltemasta. Kustannus ~70€. Toimii hyvin.
- 11.11. Antti Korhonen korjasi hinkin ankkurivalon ja ajovalot.
- 11.12. Kammion Bauer P41-lisäfiltri



Esa Tuominen on korjannut ja kehittää hajonnutta lisäsuodatinta.
Pohditaan kiinteää letkuasennusta.

12. Tapahtumat



- 12.1. Laatikoiden tuunausiltama tulossa parin viikon sisään
- 12.2. Kammio kaipaisi siivoustalkoita
 - 12.2.1. Käsipaperia on hankittu lisää
 - 12.2.2. Voitaisiin kannustaa myös enemmän omatoimiseen siivoukseen erityisesti korona-aikana
 - 12.2.3. Eero selvittelee Kammiovastaavilta siivoustalkoilun mahdollisuuksia
- 12.3. Varattiin tilakähmyissä suurjouluhiin OK20 iso ja pieni puoli sekä sauna lauantai 31.10.
 - 12.3.1. Koronatilanteen ollessa epävakaa ei kannata vielä hirveästi panostaa järkkäilyyn
 - 12.3.2. Orientaatioviikon jälkeen pohditaan asiaa enemmän
- 12.4. Finnedykket suunnitelmat ja ilmot.
 - 12.4.1. Finnedykket on syksyltä peruttu, mahdollisesti järjestetään keväällä
 - 12.4.2. DG55 järjestetään virtuaalisena tapahtumana
 - 12.4.3. FD:n tilalle ollaan suunnittelemassa Itä-Suomen reissua pitkälle viikonlopulle
- 12.5. Vuosijuhlacooper on 10.10., sitä varten on varattu Jämeräntaipaleen kattosauna
 - 12.5.1. Tarvitaan tapahtumailmo ja voidaan nakittaa kauppakäynti jollekin ilmoittautuneelle. Aino hoitaa.
- 12.6. Huutokauppa?
 - 12.6.1. Alpi ja Ville eli Kammiovastaavat eivät ole (vielä) ottaneet tapahtumaan kantaa
 - 12.6.2. Roinaa olisi
 - 12.6.3. Pohditaan tilannetta
- 12.7. Talkootunnit
 - Uusilta jäseniltä on tullut kyselyä talkoista, jotta Kammion avaimen saisi käyttöön.
 - Vuokralaitevastaava on suunnitellut Hangon Matalien leirin jälkeen vuokralaitteiden huoltotalkoita.
 - Muuta talkootoimintaa? Nakkilistan kehitys? Yleinen talkooinfo muistutusmeili?
 - Toimikuntien mainostus
- 12.8. Monday-Mayhem kammioiltamien jatko
 - 12.8.1. Rebeilta pidettiin viime viikolla 25.8.
 - 12.8.2. Ideoita on paljon, toteutetaan lisää laatikkoiltaman jälkeen
 - 12.8.3. Pyritään mahdollistamaan etäosallistuminen ja rajataan Kammiolle tulevien määrä tarpeen vaatiessa
- 12.9. Kuplawebin siivoilu- ja kehitysiltama
 - Olisi kiva saada käyntiin. Eero kyselee Terolta mahdollista ajankohtaa.
- 12.10. Kammion keittiön inventaario
 - 12.10.1. Ei päästäkään tekemään FD-pakkailujen yhteydessä
 - 12.10.2. Tästä voisi tehdä talkoilutapahtuman. Eero miettii Kammiovastaavien kanssa.



13. Julli

Vuodelle 2020 löytynyt kirjoittajia, tekstien ja kuvien dedis oli heinäkuun loppu, kaikki on nyt kasassa mutta taitto vasta alkusuoralla. Painoon tod näk lokakuun alussa. Taiton kanssa on ongelmia. Kyllä se siitä. Aino hoitaa.

14. Muut esille tulevat asiat

- 14.1. Kuplapaitojen tilaukset - Ulla hoitanut ja tuotteet noudettavissa Kammiolla
- 14.2. Englanninkielistä materiaalia kuplawebiin ja meileihin? nyt useampia kv-jäseniä
- 14.3. Lokakuun alussa voitaisiin pitää kerholle ponteen vastatessa luvattu yhdenvertaisuusiltama
- 14.4. Käydään läpi hallituksen TODO-lista

15. Seuraavat kokoukset

Hallituksen seuraava kokous pidetään keskiviikkona 16.9. klo 18.

16. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.41.

Liitteet

1. Esityslista

Puheenjohtaja	Sihteeri
Anna Ylinen	Marianne Honkasaari

